
 

UZNESENIE č. 6/4/2019 

zo 6. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, 

ktoré sa konalo 25.04.2019 o 18.00 hod v zasadačke Obecného úradu  

v Kvačanoch. 

  

Prítomní poslanci: Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel, 

Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík, Milan Galica 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková - neprítomná  

Neprítomní poslanci:   

Hostia:   Martin Drbjak, Peter Húska ml., Anna Drbjaková, Zuzana Račková, 

Martin Račko, Miroslava Sihocká, Marek Sihocký    

Zapisovateľka:  Katarína Kunová  

Overovatelia zápisu:  Ján Chlebík, Július Kudzbel 

 

Hlasovalo:   za -   6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

1. Otvorenie zasadnutia.  

Program 

 

Budeme sa riadiť týmto programom 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie žiadostí o spevnenie cesty. 

3. Oboznámenie sa so stavom mostov v Kvačanoch. 

4. Oboznámenie poslancov s havarijným stavom Domu smútku v Kvačanoch. 

5. Prerokovanie zámeru dostavby ubytovacích kapacít v telocvični v areáli ZŠ Kvačany. 

6. Prerokovanie zámeru výstavby chodníka dole dedinou cca. od domu rodiny Matajovej 

až ku „Dlholúckej autobusovej zastávke“.  

7. Prerokovanie opravy zvoničky na cintoríne Dlhá Lúka. 

8. Oboznámenie sa s cenovou ponukou na vymaľovanie MŠ. 

9. Rôzne.  

10. Záver. 

 

Hlasovalo:   za -   6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Príchod poslanca Milana Galicu. 

 

2. Prerokovanie žiadostí o spevnenie cesty. 
 

Uznesenie: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie odporúčanie komisie pre rozvoj obce, 

 

Hlasovalo:   za -   7 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  



                                                                Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje detailnejšie spracovanie zámeru na spevnenie cesty 

v stavebnom obvode Trávniky v celej jej dĺžke do konca r. 2019. 

 

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel,  

          Vladimír Ďuroň ml., Milan Galica / 

proti –   1 / Ján Chlebík /  

zdržal sa –  1 / Katarína Kojšová / 

 

3. Oboznámenie sa so stavom mostov v Kvačanoch. 

 

Uznesenie: 

 a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o stave mostov v Kvačanoch. 

 

Hlasovalo:   za -   7 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  

                                                                Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Oboznámenie poslancov s havarijným stavom Domu smútku v Kvačanoch. 

 

Uznesenie: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o havarijnom stave Domu 

smútku v Kvačanoch, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje realizovať opravu strechy na Dome smútku 

v Kvačanoch z finančných prostriedkov obce. 

 

Hlasovalo:   za -   7 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  

                                                                Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Prerokovanie zámeru dostavby ubytovacích kapacít v telocvični v areáli ZŠ Kvačany. 

 

Uznesenie: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie odporúčanie komisie pre rozvoj obce, 

 

Hlasovalo:   za -   7 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  

                                                                Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje podanie žiadosti o dotáciu na telocvičňu z dôvodu 

havarijného stavu na základe výzvy. 



 

Hlasovalo:   za -   6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Ján Chlebík, Milan Galica / 

proti –   1 / Vladimír Ďuroň ml./  

zdržal sa –  0 

 

 

6. Prerokovanie zámeru výstavby chodníka dole dedinou cca. od domu rodiny 

Matajovej až ku „Dlholúckej autobusovej zastávke“.  

 

Uznesenie: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie odporúčanie komisie pre rozvoj obce, 

 

Hlasovalo:   za -   7 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  

                                                                Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje vypracovanie konkrétnejšej dokumentácie 

k zámeru na výstavbu chodníka od domu Matajovcov po zastávku na Dlhej Lúke. 

 

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Ján Chlebík / 

proti –   2 / Vladimír Ďuroň ml., Milan Galica /  

zdržal sa –  0 

 

7. Prerokovanie opravy zvoničky na cintoríne Dlhá Lúka. 

 

Uznesenie: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o stave zvoničky na cintoríne 

na Dlhej Lúke,  

 

Hlasovalo:   za -   7 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  

                                                                Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie plechu na opravu zvoničky na cintoríne 

Dlhá Lúka. 

 

Hlasovalo:   za -   6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel, 

                                                                Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík, Milan Galica / 

proti –   1 / Katarína Kojšová /  

zdržal sa –  0 

 

8. Oboznámenie sa s cenovou ponukou na vymaľovanie Materskej školy v Kvačanoch. 

 

 



Uznesenie: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie cenovú ponuku na vymaľovanie Materskej 

školy v Kvačanoch od firmy Mrnčo Jaroslav ml., so sídlom v Liptovskej Anne, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje vymaľovanie Materskej školy v Kvačanoch na 

základe cenovej ponuky od firmy Mrnčo Jaroslav ml., so sídlom v Liptovskej Anne. 

 

Hlasovalo:   za -   7 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  

                                                                Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

9. Rôzne. 

 

Uznesenie: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Sihockej a susedov na 

obnovenie nefunkčného odvodňovacieho kanála, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje finančné prostriedky na výkopové práce v sume do 

1.000 €.  

 

Hlasovalo:   za -   7 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  

                                                                Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

 

 

 

      ............................ 

                                                                                                            Jozef Grúň 

                                                                                                           starosta obce 


